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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Door de decentralisatie van het natuurbeleid hebben de provincies de 

verantwoordelijkheid gekregen voor de uitvoering van de taken van het Faunafonds.1 

 

1. Welke consequenties heeft de decentralisatie van het Faunafonds van Rijk naar 

provincies voor de provincie Zuid-Holland? 

 

Antwoord 

Door het Bestuursakkoord Natuur zijn de provincies per 1-1-2013 financieel 

verantwoordelijk geworden voor de schadeuitkeringen en 1-1-2014 voor personeel 

van het Faunafonds. De beleidsmatige verantwoordelijkheid over het Faunafonds 

komt naar de provincie met de inwerkingtreding van de nieuwe Wet 

natuurbescherming. Tot die tijd heeft het Rijk de formele beleidsverantwoordelijkheid, 

zoals vastgelegd in de Flora- en faunawet. 

 

Omdat de schadeuitkeringen van het Faunafonds tot nu toe een open einde karakter 

hadden, is afgesproken bij de decentralisatie dit open einde ‘dicht te schroeien’, zodat 

de provincie de tegemoetkomingen in faunaschades beter beheersbaar krijgen. Dit 

betekent dat gewerkt gaat worden met een vast budget, waarbinnen de dekking voor 

de afwikkeling van schadeclaims moet worden gevonden. 

 

2. Brengt de decentralisatie extra kosten of activiteiten voor de provincie met zich mee? 

Zo ja welke? 

 

Antwoord 

Ja. De nieuwe activiteiten na wetswijziging betreffen het zelfstandig beleid maken ten 

aanzien van het terugdringen van faunaschades en het vergoeden daarvan. Het Rijk 

heeft €
� ��� ����� 	
�������� ���� ��	��������� 
� ��� ����������� �	��� ��� 

 

                                                           
1 http://www.faunafonds.nl/index.asp?p=107&t=Nieuws 
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3. Hoe gaat de aansturing van het Faunafonds precies plaatsvinden en wie is waarvoor 

verantwoordelijk? 

 

Antwoord 

Het Faunafonds is per 1-1-2014 ondergebracht bij de gemeenschappelijke 

werkorganisatie van de provincies ‘BIJ12’ in Utrecht. BIJ12 werkt met mandaat van de 

provincie. Zie voor verantwoordelijkheidsverdeling antwoord bij vraag 1. 

 

4. Gaat de decentralisatie van het Faunafonds van het Rijk naar provincies gepaard met 

bezuinigingen en zo ja, om welk bedrag gaat dit dan en hoe wordt dit tekort door de 

gezamenlijke provincies opgelost? 

 

Antwoord 

Nee. Er is geen bezuiniging afgesproken met het Rijk met betrekking tot het 

Faunafonds.Wel is afgesproken het open einde karakter van de regeling te beëindigen 

en over te gaan op een taakstellend budget. Daarbij blijft gelden dat de ondernemer 

altijd met een niet vergoede restschade blijft zitten en is beleid gericht op kosten-

reductie door  het voorkomen van schades daarom nodig. 

 

5. Welk Faunafondsbudget is er jaarlijks voor Zuid-Holland beschikbaar? 

 

Antwoord 

Bij de verdeling van de Rijksmiddelen door de commissie Jansen, die zijn 

gedecentraliseerd via het provinciefonds, is voor de schadeuitkeringen en proces-

kosten van het Faunafonds aan Zuid-Holland € ��������� �������� ����% van het 

landelijke budget). 

 

6. Welke financiële gevolgen heeft dit ingeval van bezuiniging specifiek voor de provincie 

Zuid-Holland en hoe wordt het tekort door de provincie opgevangen? 

 

Antwoord 

Zoals het er nu naar uitziet is er geen sprake van een tekort door schadeclaims. Indien 

zich toch een tekort aandient, treedt de interprovinciale afspraak over verdelen van 

tekorten in werking. Hierbij wordt een tekort verdeeld volgens een verdeelsleutel, die 

gelijk is aan de verdeelsleutel gehanteerd bij de verdeling van het landelijk budget 

over de provincies. Zie verder antwoord bij vraag 7. 

 

7. Wat zijn de consequenties als de uitvoeringskosten door het Faunafonds hoger zijn 

dan geraamd en uit welk budget wordt dit dan betaald? 

 

Antwoord 

Indien zich binnen de huidige wetgeving toch een tekort voordoet, zal het aandeel van 

Zuid-Holland in het landelijke tekort worden gedekt uit provinciale middelen, in casu 

programma 1. 
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8. Welke beleidsregels zijn er door de provincies gemaakt m.b.t de verantwoordelijkheid 

en uitvoering voor en door het Faunafonds? 

 

Antwoord 

Er zijn nog geen beleidsregels opgesteld. De Wet natuurbescherming zal aangeven 

welke wettelijke bevoegdheden ten aanzien van het Faunafonds van het Rijk 

overgaan naar de provincies. 

 

9. Bent u bereid om het bestaande landelijke beleid te evalueren? Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, wanneer? 

 

Antwoord 

Nee. Dat is de verantwoordelijkheid van de staatssecretaris van Economische Zaken.  

 

 

 

 

Den Haag, 12 februari 2014 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

secretaris,                                     voorzitter, 

 

mw. drs. J.A.M. Hilgersom           drs. J. Smit 

 

 


